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Protokoll Norrmalms pensionärsråd 2022-02-07 
 

Närvarande 

Lisbeth Lidbom, Pensionärernas Riksorganisation (PRO) ordf. 

Rigmor Hammarberg (SPF) vice ordf. 

Siv Edenrud, Pensionärernas Riksorganisation (PRO) 

Marie-Louise Andersén, Svenska Kommunalpensionärernas 

Förbund (SKPF) 

Kerstin Hall, Pensionärernas Riksorganisation (PRO)  

Allan Samuelsson Riksförbundet Pensionärsgemenskap (RPG) 
Maj Lundberg, Sveriges Pensionärsförbund (SPF) 
Agneta Leining-Granstrand (PRO) 
Margareta Sjöberg, Sveriges Pensionärsförbund (SPF)) 
Monica Guilotte (SPF) 
 
I tjänsten närvarande 

Christer Bergman, sekreterare 

Gosia Holmberg, avdelningschef  

Ann-Marie Henriksson, 

enhetschef för förebyggande 

verksamhet 

Andreas Kagg Stenmalm, 

trygghetssamordnare 

 
Tidpunkt: 

2022-02-07 kl. 10:00-11:45 Plats: Skype 

 
…………………………….. 

Christer Bergman 

sekreterare 

 
Protokollet justeras 

 

…………………………........ 

Lisbeth Lidbom, ordförande 
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§ 1 

Mötets öppnande 

 
Lisbeth Lidbom öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. 

 
§ 2 

Val av rådets ordförande och vice ordförande 

 

Till ordförande för Norrmalms pensionärsråd 2022 valdes Lisbeth 

Lidbom (PRO) 

Till vice ordförande för Norrmalms pensionärsråd 2022 valdes 

Rigmor Hammarberg (SPF) 

 

§ 3 

Godkännande av dagordning 

      
Marie-Louise Andersén ta upp fråga om färdtjänstens förändringar. 

 

Dagordning godkändes med ovan tillägg. 

 
§ 4 

Brottsförebyggande och trygghetsskapande arbete på Norrmalm  

Andreas Kagg Stenmalm, trygghetssamordnare informerar om stadsdelens 

trygghetsskapande och brottsförebyggande arbete (bilaga 1). 

 

Han informerar att över lag är Norrmalm ett tryggt område. I 

förhållande till övriga stadsdelar ligger Norrmalm högt i mätningar i 

upplevd trygghet och lågt i faktisk risk för att utsättas för brott. Det 

brott som framförallt finns i stadsdelen är hög förekomst av 

narkotika. Norrmalms har dock hög brottslighet i förhållande till 

folkmängden men har runt 500 000 besökare varje dag där 

brottsligheten är som störst. Antalet anmälda brott har minskat 

kraftigt sedan 2016. Brottsligheten är framförallt koncentrerad till 

olika specifika platser där det vistas många människor. Klara, Jacob 

och södra Johannes är områden med högst otrygghet. Detta för att 

det är många som rör sig i områdena och få boende. Många 

ungdomar rör sig i stadsdelen och narkotika för eget bruk är det brott 

som är störst i den gruppen. Äldre är mindre utsatta för brott men 

känner sig ofta mer otrygga. Bedrägeribrott är det brott som äldre är 

mest utsatta för. 

 

§ 5 

Protokoll från förgående möte 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 6 
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Nämndärenden 2022-02-10 

 

• Verksamhetsberättelse för Norrmalms stadsdelsnämnd 2021 – 

NORR 2022/12 

 

Gosia informerar om att Norrmalms stadsdelsförvaltning 

genomförde många aktiviteter inom äldreomsorgen under 2021. 

Bland annat började Vasaträffen med lunchservering, det 

genomfördes en seniorvecka och förebyggande enheten utvecklade 

sitt arbete. Det har även skett många egenkontroller inom de basala 

hygienrutinerna och även mycket vidareutbildning för personal. 

Förvaltningen kan konstatera ett förbättrat resultat i sina egna 

verksamheter. Mätningar visar att många äldre är nöjda med 

bemötande men att förvaltningen behöver jobba mer med 

delaktighet. Kontinuiteten har förbättrats men påverkats av hög 

sjukfrånvaro och restriktioner. 

 

Rigmor Hammarberg för fram att det är ett omfattande dokument och 

trots pandemin har förvaltningen hunnit med väldigt mycket. 

Delaktighet i måltiderna har blivit väldigt bra men att många med 

hemtjänst sitter ensamma vid måltider vilket är svårt att komma åt. 

Hon säger också att det är bra att förvaltningen jobbar med 

kompetensutveckling och frågar om det bara gäller sjuksköterskor?   

Gosia svarar att man börjar med sjuksköterskor då det är svårt att 

rekrytera sjuksköterskor och få dem att stanna kvar, men 

kompetensstegen omfattar inte bara dem. Liknande satsning sker 

med undersköterskor och biträden. Det kommer också att omfatta 

rehabpersonal. 

 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna. 

 

§ 7 

Övriga frågor 

SeniorNets lokal i Vasaträffen.  

De lokaler SeniorNet disponerar ska byggas om till kontor. De har blivit 

erbjuden en ny tid på fredag eftermiddag vilket inte passar bra. Ann-Marie 

Henriksson, enhetschef för förebyggande verksamheten svarar att 

förvaltningen gärna vill försätta ha ett gott samarbete med SeniorNet. De 

har utökat personal, fått fler målgrupper och ökat sina egna aktiviteter 

tredubbelt vilket betyder att de är i stort behov av lokaler för våra egna 

verksamheter. Samtidigt har uppsökande verksamheten fått ett nytt uppdrag 

där de jobbar med flera mindre grupper. Allt har lett till en översyn över 

lokaltillgångar. Ann-Marie vill att förvaltningen och SeniorNet ska hitta en 

lösning och kommer att komma med ett nytt förslag med mål att hitta en 

lösning som passar båda.  

 

Rivning av Odenplans läkarhus (bilaga 2)  

PRO undrar om det har tagits hänsyn till den samhällsnytta som Läkarhuset 

utgör vid det planerade planarbetet?  Stadsdelsnämnden har inte uttalat sig i 

ärendet då det ännu inte kommit på remiss. Pensionärsrådet menar att 

samhällsnyttan bör påtalas i ett remissvar. 
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Färdtjänstens förändringar 

Marie-Louise Andersén ta upp fråga om färdtjänstens förändringar. 

Trafikförvaltningen på region Stockholm har för avsikt att ta över 

ansökningsförfarandet för färdtjänst för alla i regionen. Hon undrar hur 

ställer sig stadsdelsförvaltningen till det? 

 

Gosia återkommer i frågan nästa möte och bjuder in en gäst som jobbar 

med färdtjänst. 

 

Kontaktmannaskap 

För att följa och inhämta information kring vård- och omsorgsboende inom 

Norrmalm utser rådet inom sig följande kontaktpersoner 2022:  

 

Sabbatsbergsbyns vård- och omsorgsboende: Allan Samuelsson och 

Margareta Sjöberg 

 

Väderkvarnens vård- och omsorgsboende: Kerstin Hall och Maj Lundberg 

 

Riddargårdens vård- och omsorgsboende: Siv Edenrud och Lisbeth Lidbom 

 

Aktivitetscenter för Seniorboenden: Monica Giulotte och Marie-Louise 

Andersén 

 

§ 8 

Information från förvaltningen 

Gosia informerar om att friskvårdsledare fortsätter på förebyggande 

enheten. För fixartjänsten där pågår en rekrytering.  

Det har fattats ett tilldelningsbeslut för upphandlingen av matlådor i 

hemtjänsten: Sodexho vann upphandlingen.  

 

Under förra helgen har det varit stora problem med trygghetslarm av 

Neo-typ. Det har varit ett problem i hela Sverige och inte bara på 

Norrmalm. Förvaltningen har genomfört riskbedömningar och 

tillsynssamtal med alla drabbade och har de inte svarat har de fått 

hembesök. Äldreförvaltningen har haft kontakt med Telia.  

 

Coronaläget i verksamheten är förnärvarande bra. Det finns inga 

konstaterade fall inom hemtjänsten och enskilda fall på vård- och 

omsorgsboenden. Äldreomsorgen har regler om basala hygienrutiner 

när samhället öppnar. Förvaltningsledning tar beslut om hur våra 

verksamheter ska återgå till normalläge och besked om deltagarantal 

kommer ut innan den 9 februari. 

 

§ 9 

Mötets avslutande 

 
Nästa sammanträde äger rum tisdagen 19 april.  

 

Mötet avslutades. 


